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Tid:   2 september 2024 kl. 16:00 TF-tid 
Plats:   via Teams  
Närv: Christer Abrahamsson, Jan Olaf Johansen, Mailis Alvarsson, Lena 

Sandahl, Kirsti Amundsen 
 

 

§ 1 Mötets öppnande 

 Presidenten hälsade välkomna och öppnade mötet. 
 
§ 2 Val av mötesfunktionärer 

 President: Christer Abrahamsson 
 Sekreterare: Mailis Alvarsson 
 
§ 3 Fastställande av dagordning 

 Dagordningen fastställdes med tillägg under Övriga frågor. 
  
§ 4 Genomgång av Besluts- och aktivitetslogg 

Struktur och innehåll hemsida – Berra, Kirsti och Mailis ska träffas vid 
ankomst till ön och därefter informera berörda personer/aktivitets-
ansvariga om regler för uppdatering av hemsida. Klart 31 oktober. 
 
Inventering och uppsättning hylla – Inventering och rensning gjord, 
avvaktar med hylla till hösten. Klart 31 oktober. 
 
Nyckel kyrkan – Mailis har kontaktat Erika som ser till att en nyckel till 
finns till hösten. Klart 31 oktober. 
 
Expeditionstider – Lenas förslag, varannan onsdag kl 16:30-17:30 och 
varannan torsdag kl 12:30-13:30. Lena kontrollerar med Svenska Kyrkan 
att föreslagna tider fungerar. Klart 5 oktober. 
  

§ 5 Ekonomisk uppdatering 

 Ekonomin är god. Inkomna äskanden och Budgeten diskuterades. 
 
§ 6 Mötespunkter  

 Verksamhetsplanering 24/25 – schema är uppgjort som uppdateras 
regelbundet. 

  
  Christer tar kontakt med nya prästen och informerar om vad vårt avtal 

och aktiviteter innebär. 
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 Budgeten diskuterades och styrelsen är i stort positivt till de förslag som 
inkommit, beslut tas på nästa möte. Principen som under många år gällt i 
föreningen bör fortsatt följas. Denna princip bygger på att varje aktivitet 
finansierar sig med avgifter från de som deltar. Avgifternas storlek 
beslutas av resp aktivitet och bör vara kostnadsneutrala så att varken 
överskott eller underskott uppstår vid en aktivitet. 

  
 Punkten Vårfest skjuts upp till nästa möte. 
 
 Valberedningens förslag, diskuterades. Vi behöver medlemmarnas hjälp, 

speciellt till valberedning. 
 
 De föreslagna nya Fb-reglerna godkändes och läggs ut av Mailis. 
   
§ 7 Övriga frågor 

 Det tidigare diskuterade besöket av Internationell Balettkompaniet till 
Adeje är inställt, de uppträder endast i La Laguna. 

 
§ 8 Nästa möte 

 Den 17 oktober kl 16:00 Teneriffa-tid via Teams. 
 
§ 9 Mötets avslutande 

 Presidenten tackade för deltagarnas engagemang och avslutade mötet.       

 

    
            Mailis Alvarsson  Christer Abrahamsson  

 Sekreterare   President 


